
Zápis č. 5 ze zasedání Zastupitelstva obce Veselá 

ze dne 25.9.2015 v budově bývalé školy ve Veselé od 19.00 hod. 
 

Přítomni: F. Hanyš, L. Hanyš, V. Vávrová, Z. Fučík, Š. Varečka, M. Vošvrda 

Omluveni: Š. Formanová 

Hosté: viz. příloha - Prezenční listina 

 

Program jednání: 

1. Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

2. Plán společných zařízení komplexních pozemkových úprav – Veselá u Semil a Kotelsko 

3. Různé 

 

 

1) Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

Veřejné zasedání ZO zahájil starosta obce František Hanyš, přivítal hosty a členy ZO, prohlásil 

zasedání za usnášeníschopné a seznámil přítomné s projednávaným programem. Zároveň navrhl 

ověřovatele zápisu. 

ZO schvaluje program jednání a ověřovatele zápisu Š. Varečka a M. Vošvrda 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

2) Plán společných zařízení komplexních pozemkových úprav – Veselá u Semil a Kotelsko 
Pan starosta předal slovo panu Jiřímu Hořákovi ze Státního pozemkového úřadu, pobočka Semily, který 

seznámil přítomné s průběhem komplexních pozemkových úprav. V rámci tohoto řízení by měl být 

koncem října projednán první upravený návrh nového uspořádání pozemků. Tento upravený návrh bude 

nadále projednán s vlastníky pozemků. 

ZO schvaluje předložený návrh plánu společných zařízení vypracovaný v rámci komplexních 

pozemkových úprav – Veselá u Semil a Kotelsko. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 
 

3) Různé 

Nebezpečný odpad 

V sobotu 7.11.2015 proběhne sběr nebezpečného odpadu. V Kotelsku od 15.00 do 15.10 hod. a ve 

Veselé od 15.15 do 15.25 hod. Pneu tentokrát brát nebudou. Informace o sběru nebezpečného odpadu 

bude vyvěšena na vývěsních tabulích. 

 

Upozornění k odstranění a okleštění stromoví a jiných porostů 

Zásah proveďte v období vegetačního klidu do 15. listopadu tohoto roku. 

 

Odměna p. Zd. Fučíkovi st. 

Zastupitelé projednali návrh odměny pro p. Zdeňka Fučíka st. za provoz a údržbu školy v Kotelsku. 

ZO schvaluje dohodu o provedení práce s p. Zdeňkem Fučíkem st. ve výši 2.500,- Kč/rok 

s platností od 1.1.2015. 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 
 

Kontejnery na směsný odpad 

Prosíme občany, aby nedávali velkoobjemový odpad do černých kontejnerů.  

2x ročně přistavujeme velkoobjemový kontejner, proto využijte tento pro velkoobjemový odpad. 

 

 

Diskuse: 

p. Cerman – v jakém stavu je jednání o původním stavu silnice „Na hrázi“? 

p. starosta – firma Eurovia uvede cestu do původního stavu, až ji nebudou používat. 



p. Cerman – a co trubky v křižovatce? Bylo to odvodnění pozemků a teď poteče voda všude. 

p. starosta – odvodnění pozemku je starost p. Taibra jako vlastníka pozemku 

p. Cerman – co plot v Kotelsku u p. Pokorného? 

p. starosta – mluvil jsem s p. Pudilem z firma GRID a je to, jak jsme se domluvili, že se do tohoto 

bodu nepůjde. 

p. Cerman – kdy zmizí to auto z Kotelska z návse? 

p. starosta – byli jsme za vlastníkem a slíbil, že to uklidí. 

pí. Ouhrabková – kdy doklidíte spadlý strom u nás v cestě? 

p. starosta – domluvíme se p. Varečkou, aby to pořezal. 

 

 

 

ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 ......................................................   .......................................................  

 Štefan Varečka Michal Vošvrda 

 

 

 

 

 ......................................................   .......................................................  

 Vladimíra Vávrová  František Hanyš 

 místostarostka obce  starosta obce 

 

 

 
Vyvěšeno:  2.10.2015 

Sejmuto:   19.10.2015 


